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S vakcínami proti koronavírusu je spojená paradoxná situácia. Na jednej strane šéf WHO
tvrdí, že absolútne chýbajú, no v skutočnosti existuje jednoducho obludná nerovnosť.
Najbohatšie krajiny sveta majú dnes k dispozícii 39 miliónov dávok vakcín, zatiaľ čo
najchudobnejšie krajiny sveta ich dostali iba 25. Slovom — „dvadsaťpäť“.

Na druhej strane WHO doteraz schválila iba jednu vakcínu — vyrobenú spoločnosťou
Pfizer/Biontech. Ruské ani čínske schválené neboli. Americko-nemecký Pfizer nanucujú doslova
každému. A to aj napriek tomu, že zoznam úmrtí a komplikácií spojených s použitím tejto vakcíny
rastie každým dňom.

V Nemecku bol počet obetí desať. V Nórsku zomrelo do 17. januára dvadsaťdeväť ľudí. Strašné čísla
však miestnych lekárov netrápia. Lekár Steinar Madsen, riaditeľ Nórskej agentúry pre lieky,
ubezpečil novinárov, že očkovanie bude pokračovať rovnakým tempom.

Všeobecne nič prekvapivé. Dodávka vakcíny Pfizer/Biontech bola zaplatená dávno predtým, ako bola
vakcína vyrobená. Za jej schválenie sa lobovalo na najvyššej vládnej úrovni. Ursula von der Leyen,
šéfka Európskej komisie, osobne trvala na včasnom schválení vakcíny v EÚ. A to aj napriek tomu, že
spoločnosť Pfizer nemá s vývojom vakcín prakticky žiadne skúsenosti, no ťahá sa za ňou chvost
ohlušujúcich škandálov.
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Najstrašidelnejší z nich viedol až k obvineniu spoločnosti Pfizer, ktorá v polovici 90. rokov nelegálne
testovala nové antibiotikum na deťoch v Nigérii. Testované osoby o tom nič nevedeli a zomrelo vtedy
asi dvesto detí. Súd sa ťahal dlhé roky, pričom zároveň došlo k súdnym sporom so spoločnosťou
Pfizer aj pre iné lieky.

Spoločnosť sa preto rozhodla, že s vakcínou proti koronavírusu bude hrať na istotu a preto
tvrdohlavo trvá na tom, že dohoda s Európskou agentúrou pre lieky nebude obsahovať zodpovednosť
spoločnosti za vedľajšie účinky jej vakcín.

Takáto prax je rozšírená v Spojených štátoch, ale pre európske regulačné orgány je jednoducho
nemysliteľná. Tieto zvyčajne prísne dodržiavajú všetky predpisy a starostlivo kontrolujú výrobcov. V
súčasnosti túto procedúru podstupuje ruský výrobca vakcíny „Sputnik V“.

„V súvislosti s dohodou medzi Putinom a Merkelovou o spoločnej výrobe „Sputniku V“ sme celé dve
hodiny dostávali tie najťažšie otázky, zisťovali, či máme všetky podmienky na výrobu vakcín, táto
kontrola bola rádovo hlbšia, náročnejšia ako tá, ktorá sa vykonávala pokiaľ ide o Pfizer,» hovorí
akademik Alexander Leonidovič Guncburg, vedúci Výskumného centra Gamaleja. „To, čo európsky
regulačný orgán robí vo vzťahu k spoločnosti Pfizer, je v rozpore so svetovou praxou. Všetka
zodpovednosť výrobcu sa ruší. Je to nejaká protekcia na štátnej úrovni!“

Komplikácie a úmrtia spôsobené vakcínou Pfizer/Biontech sú spôsobené použitím technológie RNA
pri jej tvorbe. Takéto vakcíny sa doteraz používali iba vo veterinárnej medicíne, nikdy sa nepoužívali
na ľuďoch. Preto nie sú overené a predvídateľné všetky vedľajšie účinky vakcín RNA.

Podstata metódy spočíva v tom, že sa do ľudského tela vstrekne malý kúsok RNA (ribonukleová
kyselina) koronavírusu. Teoreticky by telo malo reagovať tvorbou protilátok a získavaním imunity.

Podľa akademika Guncburga je však hlavným problémom to, že RNA sa ukázala byť mimoriadne
labilná. Neustále sa mení — a to sa môže stať aj vo výrobnom procese. Dôsledkom toho sa môže RNA
v každej šarži navzájom líšiť.

Takéto degradované RNA, ktoré sa nachádzajú v ľudskom tele, môžu mať najnepredvídateľnejšie
následky.

„V Izraeli sme sa stretli s tým, že očkovaní pacienti mali parézu lícneho nervu,» hovorí Guncburg.
„Toto je však komplikácia, ktorú hneď vidno voľným okom. Nemáme však úplnú predstavu o tom, aké
ďalšie komplikácie sa môžu vo vnútri tela vyskytnúť. Môže to byť napríklad ochrnutie svalstva
pažeráka. Alebo paralýza srdcového nervu, ktorý je zodpovedný za činnosť srdcového svalu…“

Podľa Guncburga je najmenej 30 — 40% ľudí voči vakcíne Pfizer kontraindikovaných. Ide o alergikov,
či starších ľudí. Ale očkovanie pokračuje zrýchleným tempom — napriek tomu, že milióny Európanov
a Američanov sa toho otvorene boja a snažia sa mu vyhnúť.

Ich obavám sa často smejú — ako môžu civilizovaní ľudia uveriť v nebezpečenstvo očkovania?
Skutočne však nastal problém. Európanov vážne straší napríklad skutočnosť, že zloženie vakcíny
Pfizer počas klinických štúdií bolo odlišné od toho, čo sa dostalo do komerčnej výroby. Ľudia doslova
nechápu, že dostanú injekciu a čo s nimi bude potom.

Zároveň je v plnom prúde informačná vojna proti ruskej vakcíne — napriek tomu, že „Sputnik V“ bol
vyvinutý podľa klasickej, tradičnej technológie, ktorá sa úspešne používa už viac ako pol storočia.

No Twitter (akoby nechtiac) zablokuje účet „Sputnik V“, Washington zakáže Ukrajincom kupovať
ruskú vakcínu a Brusel Maďarom. Sú už na svete nápady so zavedením „zdravotných pasov“ pre



tých, ktorí sú očkovaní vakcínou Pfizer, pričom tí, ktorí takýto pas nemajú, nebudú mať povolený
vstup do Európskej únie. „Sputnik V“ má neustále čierne PR. Microsoft zrazu prichádza s
fantastickými dezinformáciami o ruských hackeroch, ktorí sa údajne pokúšali ukradnúť informácie o
vakcínach západným vývojárom.

Je úplne nepochopiteľné, načo by hackeri potrebovali údaje o nedokončenom vývoji, ak v tom čase už
Rusko malo svoj vlastný „Sputnik V“. Minulý rok sa navyše britskí kolegovia, ktorí čelili problémom
pri vytváraní vakcíny „AstroZeneca“ obrátili o pomoc na stredisko Gamaleja. Ruskí vedci pomohli
partnerom bezplatne nastaviť výrobu. Nebyť domácej technológie, Briti by svoju vakcínu nikdy
nevideli. A tiež by čakali na pochybný prípravok od spoločnosti Pfizer.

Dnes si to však už nikto nepamätá. Pripustiť, že Rusi dosiahli ďalší vedecký prielom a v súčasnosti
nezištne pomáhajú ostatným, je čistá smrť. Západ sa rozhodol rozpútať vojnu vakcín — napriek tomu,
že v tejto vojne sú masovo zabíjaní ich vlastní občania.

Vedenie spoločnosti Pfizer si zrejme spočiatku uvedomovalo problémy, ktoré by pri použití ich vakcín
mohli vzniknúť. Hlavný výkonný riaditeľ spoločnosti Pfizer Albert Bourla predal svoj podiel vo výške
5,5 milióna dolárov v deň ukončenia klinických pokusov, keď akcie spoločnosti prudko vzrástli o
15%. Výkonná viceprezidentka Sally Suzmanová predala svoje akcie v hodnote 2,2 milióna dolárov.
Sú pri zdroji informácií.

Hlavnou fázou testovania akejkoľvek vakcíny sú hromadné pokusy na ľuďoch. Spoločnosť Pfizer túto
fázu veľkodušne vynechala. Spôsob, akým sa ich vakcína dnes používa, však vyzerá ako rozsiahle
testovanie — bez varovania pacientov, bez kompenzácie rizík, bez najmenších obáv o životy a zdravie
ľudí. Zdá sa, že populácia „zlatej miliardy“ sa používa ako pokusný králik — a za svoje vlastné
peniaze.

„Toto sa veľmi podobá experimentom Dr. Mengeleho“ tvrdí Alexander Guncburg.
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